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Γερόντισσα Γαβριηλία (1897-1992).

(Επιμέλεια Στέλιος Κούκος)

 

Τ: Κάθε τόσο […] δημοσιεύονται άρθρα κατά της Εκκλησίας στις 
εφημερίδες…

Γερόντισσα Γαβριηλία: Γιατί σου κάνει κατάπληξη αυτό; Δυστυχώς γι’ αυτούς, 
αυτοί βλέπουν μόνο το κακό. Δεν βλέπουν τα καλά.

Δεν γράφουν για όλους τους ανθρώπους Της που εργάζονται σε τόσες Εκκλησίες, 
που εξομολογούν, που κατευθύνουν ολόκληρα έργα Αγάπης…

Αυτά δεν τα λένε, αλλά κοιτάζουν πού θα βρουν ένα σφάλμα για να το 
διατυμπανίσουν gAVRIILIκαι να το γενικεύσουν, να πούνε ότι όλοι είναι έτσι. Το 
βλέπουμε.

Το είδαμε και στον Φαρισαίο της περασμένης Κυριακής…



Αυτός, άρχισε με το σ’ ευχαριστώ Θεέ μου που είναι πάρα πολύ ωραίο και που όλοι 
πρέπει να το λέμε από το πρωί ως το βράδυ, αλλά ύστερα, ξαφνικά γυρίζει και 
λέει… που δεν είμαι σαν κι αυτόν εκεί που είναι έτσι κι έτσι κι έτσι.

Αλλά όλοι αυτοί που κατακρίνουν, καλά θα ήταν να κοιτούσαν τον εαυτό τους 
πρώτα.

Κι αν τον κοίταζαν καλά-καλά κι ανακάλυπταν το μέσα τους, τότε θα έβλεπαν ότι 
μπορεί και να έχουν εκατοντάδες φορές περισσότερα απ΄ όλα αυτά που 
κατακρίνουν στους άλλους.

Αλλά, αυτό είναι το κακό. Οι άνθρωποι είναι πάντα έτοιμοι για την κατάκριση.

 

Από το βιβλίο «Γερόντισσα Γαβριηλία, Η ασκητική της αγάπης», των εκδόσεων 
Πορφύρα. 
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